
Mersin’in merkez ilçesi To-
roslar Belediye Başkanı

Atsız Afşın Yılmaz, Doruklu, Musalı
ve Soğucak Mahalleleri’nde devam
eden yeni muhtarlık binası yapımı,
kilit parke taşı döşeme, asfalt se-
rimi ve meydan düzenleme çalış-
malarını inceledi.  (Devamı 3’te)
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Siyasete
çok erken
yaşlarda
başladı.CEMIYET
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Cemil Meriç’in
Lamia’sı

Baha Sadık AKINER

Türkiye "Erdoğan" dedi
Türkiye 14 Mayıs'ın ardından 28

Mayıs'ta da bir kez daha sandık ba-
şına giderek seçimini yaptı. Seçimin
ikinci turunda yüzde

52.18 oy oranıyla Recep Tayyip Erdo-
ğan Türkiye'nin, 5 yıl boyunca görev
yapacak cumhurbaşkanı olarak yeni-
den seçildi. Rakibi Kemal Kılıçdaroğlu
ise yüzde 47.82’de kaldı.

Cumhurbaşkanlığı seçimlerinin
ikinci turunda da Mersin’de en çok oy
alan isim ise Kemal Kılıçdaroğlu oldu.
Millet İttifakı’nın adayı Kemal Kılıçda-
roğlu Mersin’de 704 bin oy alarak
yüzde 60,2 oranını bulurken, Cumhur
İttifakının adayı Recep Tayyip Erdo-
ğan ise 466 bin oy alarak yüzde 39,8
oranında kaldı. MERSİN CEMİYET

(Devamı 6’da)

Yeni dönemde
TBMM’de Mer-

sin’i, Nureddin Nebati,
Ali Kıratlı, Havva Sibel
Söylemez, Faruk Dinç,
Ali Mahir Başarır, Gül-
can Kış, Mehmet Emin
Ekmen, Talat Dinçer,
Hasan Ufuk Çakır, Ali
Bozan, Perihan Koca,
Levent Uysal ve Burha-
nettin Kocamaz temsil
edecek.

KENETLENİN 
ÇAĞRISI 

Kentin, yıllardır
bekleyen sorunlarına
dikkat çeken Mersinli-
ler, parlamentoya giden
vekillerin parti ayırımı
yapmaksızın el, ele
gönül gönülle vermesi
gerektiğinde birleşti.
Bu konuda iktidara
mensup AK Parti Mil-
letvekillerinin öncülük
etmesi gerektiğine işa-
ret eden Mersinliler, si-
yaset sahnesinde
sağlanacak iş birliğinin
kentteki STK ve eko-
nomi çevrelerinin de
desteğiyle önemli bir
güç haline gelebileceği-
nin de altı çizildi. 

(Devamı 6’da)
MENSİN CEMİYET 

Mersin için  
İşte vekillerimiz: 

KENETLENIN
Mersin’de yapılan 28’inci Dönem Milletvekili Seçim’inde 13 milletvekilinin 5’ini

CHP, 4’ünü AK Parti, 2’sini Yeşil Sol Parti, birini MHP ve birini de İYİ Parti kazandı.

Nureddin 
NEBATİ

AK PARTİ
Ali 

KIRATLI

AK PARTİ

Havva Sibel
SÖYLEMEZ

AK PARTİ

Faruk
DİNÇ

AK PARTİ

Ali Mahir
BAŞARIR

CHP

Gülcan
KIŞ

CHP

Mehmet Emin
EKMEN

CHP

Talat
DİNÇER

CHP

LEVENT 
UYSAL

MHP

Burhanettin
KOCAMAZ

İYİ PARTİ

Ali
BOZAN

YEŞİL SOL PARTİ

Perihan
KOCA

YEŞİL SOL PARTİ

Hasan Ufuk
ÇAKIR

CHP

Mersin’den Adıyaman’a uzanan dost eli

Başkan Yılmaz, 
saha incelemesinde 

MERSİN CEMİYET
Yaşanılan deprem felaketinin ar-

dından Başkan Vahap Seçer’in öncü-
lüğünde tüm imkanları ile
depremzede vatandaşlar için sefer-
ber olan Mersin Büyükşehir Beledi-
yesi, Adıyaman’da geniş kapsamlı
mini bir kent inşa etti. 670 kontey-
nerden oluşan Konteyner Kent’e
Adıyamanlı depremzedelere teslim
etmeye başladı.

 (Devamı 6’da)

Karaduvar yeniden
hayat buldu

MERSİN CEMİYET
Akdeniz Belediyesi’nin son olarak

3’üncüsünü organize ettiği “Geleneksel
Balık Festivali” sayesinde adını tüm Tür-
kiye’nin bildiği Karaduvar Mahallesi sahi-
linde başlattığı 2’nci etap yenileme
çalışması sürüyor. Meydanı, yürüyüş ve
bisiklet yoluyla bittiğinde 18 dönümlük
alana sahip park ve yeşil alan mahalleye
yeniden hayat verecek. Sahil boyuna yapı-
lan parkta ekipler, son olarak çocuk oyun
grupları ve spor aletlerinin montajını ger-
çekleştirdi.

(Devamı 3’te)

Başkan Özyiğit, “Siyasi tercihi ne olursa olsun
Yenişehir ailesi daima yan yana duracak”

Devamı 3’te



31 MAYIS 2023 ÇARŞAMBA

MGC adına İmtiyaz Sahibi 

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

Editör

R.Kaya TEPE

Mehmet SELVİ

Büşra ELVANOĞLU
Adres: 

Üç Ocak Mahallesi Cemal Paşa 
Caddesi Kat:1 No:1 Akdeniz/MERSİN

Telefon: 0 324 337 03 03

BASKI
Tertip ve Ofset Hazırlık Baskı

Yükselişim Basın Yayın Matbaa
Gazetecilik San. Tic. Ltd. Şti. Tesisleri

Adres: Camişerif Mah. 5225 Sk.
No:3/ Zemin Kat Akdeniz/ MERSİN

Tel: 0 324 237 01 89

R.Kaya TEPE

Ali Ekber Şen, Fahriye Kutlay Şenyurt, 

Mehmet Selvi, Abdullah Biçer, Nazmi Akdağ,

Abdi Satıroğlu, Bekir Coşkun, 

Ali Kemal Köseoğlu, Veli Coşkun

YIL: 46  - SAYI: 220

YAYIN KURULU

31 MAYIS 2023 ÇARŞAMBA

SAYFA 2

E-Mail:cukurovagazetesi@gmail.com

Mecnun’a Leyla için demişler ki:
“Bu mu uğruna deli divane olup, çöllere

düştüğün kadın…”
“Şşşşşt!...” demiş Kays (Mecnun), 
“O Leyla evet ama siz Kays değilsiniz…”
Aşk budur dostlar!..
Kimi platonik der, kimi kavuşamamak

der; kimi ise, tutkun sevginin 'Acı çekme hâli'
der adına ya; binyıllardır, tarifi konuşulur...

Aşk; ruhunu ve benliğini kapsayan, yüre-
ğini teslim ettiğin bir 'Sarmaşık olma hâli'dir...

Önce yürekte açan bir tomurcuk; su ver-
dikçe yeterince, çok güzel bir fide! İlgini gös-
terdikçe, sürekli büyüyen bir ağaç...

Büyüyüp büyüyüp, büyütüp büyütüp; o
koca ağacı sarıp sarmalayan, kimi zaman çok
ilgiden ve çok sudan çürüten, kimi zaman ilgi-
sizlikten ve susuzluktan kurutan, sonra o
ağaç devrildiği zaman, başka bir ağaca tutu-
nan bir 'Sarmaşık'

HHHHH

Bazı adamlar var bu hayatta; sevgisini,
merhemli parmak uçları marifetiyle, dizele-
rine serpiştiren. Bazı kadınlar var dostlar;
adına destanlar-Şiir'ler yazılan, sevgisini taaa
yüreğine gömen, alıp başına tâc eden...

Bu bir Cemil Meriç’le, İngilizce öğretmeni
Lâmia Çataloğlu'nun, Aşk hikâyesidir. Bu
Cemil Meriç'in; sevdiceği Lâmia'sına yazdığı,
Aşk mektuplarından birisidir...

HHHHH

"Sensiz; bütün kitaplar yavan, bütün şiir-
ler soluk, bütün şarkılar ahenksiz... Yalnız
sende yaşamak, yalnız senin için yaşamak… 

Bütün dostlardan, bütün düşmanlardan,
bütün yabancılardan uzak bir dünyada; senin
için konuşmak, senin için yazmak, senin için
yaratmak...

Zirvelerdesin; büyük mustariplerin,
büyük ermişlerin, büyük ruhların kanat çırp-
tığı zirvelerde...

Ve kendimden utanıyorum; ben toprağım
sen arş, ben tenim sen gönül, ben alevim, sen
ışık...

“Ben senim” diyorsun, bir mektubunda.
Saçlarımı okşamak istediğin zaman; kendi
saçlarını okşa, e mi...   

Leyla bir tomurcuk, sen bir muhteşem
gül.

Leyla bir mısra, sen bir destansın.
Leyla bir kıvılcım, sen bir şafaksın.
Leyla bir tecessüs, 
Leyla bir masal, 
Leyla yaşamayan, 
Leyla bir yarım...
Sensin benim gerçeğim; ben, seninle

varım...
Hangi sevgili, seninle boy ölçüşebilir? La-

mia'm benim... Sen doyulmayan, sen kanılma-
yan, sen rüya, sen gerçek...

Seni kaburgamdan yarattım. Hayır, gön-
lümden yarattım. Kafamdan yarattım. Belki
de ben, senin kaburganım...

Cennette beraberdik ve ismin Havva’ydı.
Arzularımı susturamıyorum. Şımarığım, yara-
mazım, alçağım...

Mektuplarınla yaşıyorum. Garip bir hayat
bu; seninle yatıyor, seninle kalkıyorum...

Lamia'm benim! Sen benim; bütünüm, ke-
mâlim, zindanımı aydınlatan ışık, gözbebe-
ğimsin..."

HHHHH

Şairler ve aşkları! Binyıllardır süregelen
evrende, az kullanılmış kelimelere sihir üfle-
yip, bâkire cümleler kuran. Nakış nakış işle-
dikleri dizelerinden, mısra mısra yüreğinden
dökülen sihirli cümlelerden ve hissettirdikle-
rinden; sanki başka bir evrene ait, başka bir
boyutta gibi aşkları...

Ne dersiniz? Tıpkı; Lamia Çataloğlu'nun,
Cemil Meriç'e gönderdiği bir mektubunda:

"O kadar edebi yazıyorsun ki,
Beni o kadar yüceltiyorsun ki; 
Hitap edilen kadın,
Ben değilim sanki..." dedirtecek kadar...
Hayırlı Haziran’lar...

Cemil Meriç’in
Lamia’sı

Mersin Ticaret Borsası'ndaki etkin-
liğe, MTB Başkanı Abdullah Özdemir,
Meclis Başkanı Münir Şen, Mersin Ga-
zeteciler Cemiyeti Başkanı R.Kaya Tepe
ile çok sayıda gazeteci, tiyatrocular ve
sanat çevresinde çok sayıda kişi katıldı.
Etkinlikte konuşan Ercan Güneş, bu ya-
şına kadar hep insan biriktirmeye ça-
lıştığını belirterek, "Bunu yaparken de
kimseyi kırmamaya, üzmemeye özen
gösterdim. Pandemi nedeniyle ilk kita-
bım olan ‘Ah medya vah medya’ için
imza ve tanıtım günü yapamamıştım.
İçimde ukde kalmıştı. Bugün ‘Sanata
dair yaşananlar’ adlı ikinci kitabımın
tanıtım ve imza gününde bir araya ge-
lebildik. Aslında bu kitabın imza gü-

nünü 27 Mart Dünya Tiyatrolar Günü
için tasarlamıştım ancak çeşitli neden-
lerden dolayı bunu gerçekleştiremedim
ve doğum günüm olan bugüne denk ge-
tirdim. Bu vesileyle buraya kadar gele-
rek bana çifte mutluluk yaşattığınız,
beni onurlandırdığınız için teşekkür
ederim" dedi.

SANATSAL ORGANİZELER YAPTI
‘Sanata dair yaşananlar’ adlı kitabı-

nın, tiyatro yaşamı ve sanatsal organi-
zeler yaptığı yıllara ait derlediği
anılardan oluştuğunu kaydeden Güneş,
şunları söyledi:

"Alanında Mersin’de bir ilktir. Ama-
cım Mersin’de bir dönem tiyatroya
emek veren sanatçıların emeklerini

gün yüzüne çıkartmaktır. Ki-
tabın kapağında geleneksel
Türk tiyatrosunun birbirin-
den değerli altı hazinenin
resmi bulunmaktadır. Bun-
ların ortak özelliği, tiyatro-
daki kavuk geleneğinde
kavuğun sahipleri olmaları-
dır. İlk kavuklu olan Kel
Hasan ve İsmail Dümbül-
lü’yü tanıma şansım olmadı
ama sonraki kavuk sahiple-
rinden Münir Özkul, abi kar-
deş ilişkisine sahip olduğum
Ferhan Şensoy, Rasim Özte-
kin ve Şevket Çoruh’la ta-
nışma şerefine eriştim.
Hayatta kalan son kavuklu
olan Şevket Çoruh’a uzun ve
sanatla dolu başarılı bir
ömür dilerim. Ayrıca kitabıma ön söz
yazma nezaketinde bulunan Türk ti-
yatro ve sinemasına emek veren de-
ğerli sanatçılar Altan Erkekli ve yakın
dostum Altan Gördüm'e de teşekkürü
bir borç bilirim."

12 yıldır Mersin Ticaret Borsası'nda
görev yaptığını hatırlatan Güneş, hiz-
met ettiği süre boyunca desteklerini
gördüğü MTB Başkanı Abdullah Özde-
mir'e de ayrıca teşekkür etti.

Mersin Borsası Başkanı Abdullah
Özdemir, Meclis Başkanı Münir Şen ve
Mersin Gazeteciler Cemiyeti Başkanı
R.Kaya Tepe’nin de birer konuşma yap-
tığı etkinliğin sonunda Ercan Güneş,
basın mensupları ve katılımcılar için
kitabını imzaladı.

Güneş, yıllar önce birlikte tiyatro
yaptığı Şevket Coşkun, Yunus Özdemir,
Ali Pehlivan ve Fikret Yalçın, Hüseyin
Tuna, Ferit Nilhan Uygun, Ferit Sağlam,
Tahir Yel'e çiçek vererek teşekkür etti.

‘Sanata dair yaşananlar’
Mersin Ticaret Borsası Basın Danışmanı, Mersin Gazeteciler Cemiyeti üyesi

yazar, tiyatrocu Ercan Güneş, ikinci kitabı olan 'Sanata dair, yaşananlar'
isimli kitabının tanıtımını düzenlediği imza günü ile gerçekleştirdi.

Mersin Devlet Opera ve Balesi'nin
(MDOB) depremzede çocukların yarala-
rını sarmak amacıyla sahneye koyduğu
'Şekeronya Çocuk Müzikali' turnesi kap-
samında ilk olarak Kahramanmaraş'ta
çocuklarla bir araya geldi. Sütçü İmam
Üniversitesi Avşar Kampusu Çadır ken-
tinde 250 depremzede çocukla bir araya
gelen MDOB ekibindeki makyözler gös-
teri öncesi miniklerin yüzlerini
boyamayı ihmal etmedi. Ardın-
dan haylaz çocuk Fırıldak'ın
evden kaçmasından sonra yaşa-
dıklarını konu edilen Şekeroya
Çocuk Müzikali'ni sahnelerken
miniklerde gönüllerince eğlene-
rek bol bol kahkaha attı.

MDOB ekibi daha sonra ise
Adıyaman'a geçti. Merkez Ç-9
Atasay Çadırkent'te, Işıl Cavga
Bölükbaşı, Mehmet Erkoç,
Ayşin Alev Lal, Orhan Güllüler,
Pınar Duygu Çınar, Kazım
Erdem Özdemir, Ayşegül Dev-
rim Dinçer ve Ayşe Pınar Balay
başlıca rolleri paylaştığı eseri
sahneledi. Müziklerini Murat
Cem Orhan'ın yaptığı, librettosu
Nazlı Zeynep Ergüven' e ait
olan eseri Süleyman Tekin yö-
netirken koreografisini ise
Berna Turhan İleri üstlendiği
oyunu izleyen çocuklara çeşitli

hediyelerde dağıtıldı. Oyunu izlerken
gönüllerince eğlenip acılarını bir neb-
zede olsa unuturken Mersin Devlet
Opera ve Balesi sanatçıları ile günün
anısına fotoğraf çektirmeyi de ihmal et-
medi.

MDOB ekibi, 12 Mart Pazar günü
saat 16:00'da ise Diyarbakır Çadır-
kent'te çocuklarla bir araya gelecek.

Depremzede çocuklara Şekeronya Çocuk Müzikali moral oldu
MERSİN Devlet Opera ve Balesi (MDOB), yaşanan asrın felaketi-

nin ardından, 'Şekeronya Çocuk Müzikali' ile çıktığı turnede
Kahramanmaraş ve Adıyaman'da çadır kentte kalan miniklerle

bir araya gelerek keyifli vakit geçirmelerini sağladı. 

“6. Fırçanı al da gel” etkinliği büyük ilgi gördü
Toros Üniversitesi ve İçel Sanat Kulü-

bü’nün birlikte organize ettiği “6. Fırçanı
Al Da Gel’’ sanat etkinliği her yıl olduğu
gibi bu yılda amatör ve profesyonel sa-
natçıları bir araya topladı.

İçel Sanat Kulübü Sokağı’nda gerçek-
leşen etkinlik, bu yıl da yoğun bir talep
aldı ve renkli görüntülere sahne oldu.
Resime
merak
duyan her
yaştan katı-
lımcı tual-
lere hayal
dünyalarını
yansıttılar.

Toros
Üniversitesi
Meslek Yük-

sekokulu Grafik ve Tasarım Bölüm Baş-
kanı Öğr.Gör.Hülya Gündoğdu, “Sokak da
düzenlenen “6.fırçanı al da gel” etkinliği
oldukça ilgi gördü, sanatın herkes için
olduğundan yola çıkarak, güzellik ve
yaşam karşısında duyulan heyecanın
sanat olduğunu bir kez daha gösterdik.
“Fırçanı Al Da Gel” etkinliği insanların

içindeki sanat sevgisini

had safhada ortaya çıkarmaktadır. Bizim
için önemli olan kişinin sanatla yaşamı
hissettiği şekilde tualle yansıtması, yaşa-
mın güzelliklerini hissetmesidir. Her
geçen yıl etkinliğimiz daha geniş kitle-
lere ulaşmakta ve İlk defa fırçayı eline
alan kişilerde ise resim sanatı ile ta-
nışma fırsatı yakalamaktadır” şeklinde
konuştu.

Merhaba… Bundan böyle Mersin Gazeteciler Cemiye-
ti’mizin basılı yayın organı olan Mersin Gazeteciler Cemi-
yeti gazetemizdeki “Mersin’de Kültür Sanat” köşemle
sizlerle birlikte olacağım.

"Ben bir Mersin sevdalısıyım!.."

Mersin’in en büyük değerlerinden rahmetli Şinasi
Develi’nin en önemli sözüdür bu dostlar. Bilenler bilir… 

Ne kadar sade ve derin bir cümle değil mi? Bu sözü
çok duydum. Hisseden ve bu hissettiğini belirten kişi için
de, Mersin için de çok önemli bir cümle bana göre. Özel-
likle son yıllardaki çalışmalarım ve kentin dinamikleri,
basın ve edebiyat-sanat dünyasındaki tanışıklıklarım,
basın ve edebiyat-sanat dünyasındaki izlediğim çalışma-
lar, kentin yani Mersin’in geçmişten günümüze ve gele-
ceğe taşınan stratejik önemi, tarihi, doğası, kısacası her
yönüyle ben de kendimi İzmirli ama bir Mersin sevdalısı
olarak görüyorum. Ve biliyorum ki; o kadar isteğim,

çabam, çalışmalarımın dışında sevdalım Mersin’i hâlâ
tam anlamıyla tanımıyorum. Bundan böyle de Mersin’e
olan sevdam için, hiçbir karşılık beklemeksizin çalış-
maya, çabalamaya devam edeceğim…

Gelelim Mersin’deki gerçekleşen gerçekleşecek kül-
tür sanat etkinliklerine:

HH 16 Mayıs Salı günü, Mersin Devlet Opera ve Bale-
si’nin “Şekeronya” isimli tek perdelik çocuk oyunu ger-
çekleşti…

HH Aynı gün akşam saat 20.00’de, Mersin Kültür
Merkezi’nde Gökhan Ünver’in; sosyal medya, kültür ça-
tışmaları, evliliğin zor yanları, ebeveynlik gibi A’dan Z’ye
bütün esprilerini açık yüreklilikle sahneye taşıdığı tek ki-
şilik gösterisi kalabalık bir sanatsever tarafından coş-
kuyla izlendi…

HH 34 yıllık geçmişiyle ve düzenlediği birçok etkin-
liklerle Mersin’de sanatın öncülüğünü yapan İçel Sanat
Kulübü de, Toros Üniversitesi iş birliğiyle 19 Mayıs Genç-
lik ve Spor Bayramı etkinliği olan “Fırçanı Al da Gel” et-
kinliği düzenledi…

HH 20 Mayıs Cumartesi günü İçel Sanat Kulübü’nde
bir anma etkinliği vardı. Mersin Devlet Opera ve Bale-

si’nden emekli olan piyano sanatçısı Ahad Asker’in, mer-
hum TRT spikeri Necla Akbulut’u anma konseri kalabalık
bir sanatsever topluluğunun seyrinde gerçekleşti…

HH 21 Mayıs Pazar günü ise Mersin Kültür Merke-
zi’nde İlker Gümüşoluk’un tek kişilik gösterisi vardı…

HH 30 Mayıs Salı günü Mersin Devlet Opera ve Bale-
si’nin Giuseppe Verdi’nin eserlerinden oluşan “La Tra-
viata” adlı tek perdelik konseri saat 20.00’de
gerçekleşecek…

HH Son olarak 8 Haziran Perşembe günü de Tiyatro
Chaplin’in düzenlediği bir anma türkü müzikali var. Me-
zitli Açıkhava Tiyatrosu’nda saat 20.30’da başlayacak
müzikal; Sivas Katliamında yaşamını kaybeden sanatçı
Hasret Gültekin’in aramızda olmamasına rağmen eserle-
rinde yaşadığı 52. Yaşını kutlayan “Hasret” temalı bir et-
kinlik olacak…

Gelecek ay tekrar görüşmek üzere…
İnanıyorum: Bir gün sanatla yeşerecek gönüller geti-

recek bu dünyaya barışı. Hep ve daima, sanatla ve esen
kalın…

MERSİN- KÜLTÜR-SANAT



Akdeniz Belediyesi’nin, Karaduvar
Mahallesi’nde denizin hemen kenarında
vatandaşlara kazandırdığı; meydanı, yü-
rüyüş ve bisiklet yoluyla bittiğinde 18

dönümlük alana sahip park ve yeşil
alanda yenileme çalışmaları sürüyor.
Sahil boyuna yapılan parkta ekipler, son
olarak çocuk oyun grupları ve spor alet-
lerinin montajını gerçekleştirdi.

Sahil kenarında ikinci etap yenileme
çalışmaları sürüyor

Akdeniz Belediyesi’nin son olarak
3’üncüsünü organize ettiği “Geleneksel
Balık Festivali” sayesinde adını tüm Tür-
kiye’nin bildiği Karaduvar Mahallesi sa-
hilinde başlattığı 2’nci etap yenileme
çalışması sürüyor. Fen İşleri ile Park ve
Bahçeler Müdürlüğü ekiplerinin hum-
malı bir şekilde çalışma yaptığı, yaklaşık
18 dönüm alan üzerinde alana sahip böl-
gede, bin metrekare genişliğinde bir
meydan, 4 kilometre uzunluğunda yürü-
yüş yolu ile vatandaşlar için sahile giriş
yeri yapıldı. Çalışmalar bittiğinde Kara-
duvar sakinleri, toplamda 21 dönümü
aşan bir yeşil alana sahip olacak.

Kamelya ve banklardan sonra spor ve
oyun grupları da yerleştirildi

Deniz kenarında piknik yapmak iste-
yen mahalle sakinleri ve diğer mahalle-
lerden gelen vatandaşlar için de sahile
kamelya ve banklar konuldu. Ekiplerin
aralıksız süren çalışmaları kapsamında
park alanına son olarak birçok
oyun grubu ile spor aletleri yer-
leştirilip montajı yapıldı. Oyun
gruplarını gören küçük çocuk-
lar, gönüllerince eğlenirken; Ka-
raduvar sakinleri, mahallenin
çehresini değiştirecek hizmet-

ten duydukları mem-
nuniyeti dile getirip
Akdeniz Belediye Baş-
kanı Mustafa Gültak
ve ekiplere teşekkür
etti.

“Vatandaşlarımızın
bir hayalini daha ger-
çeğe dönüştürüyoruz”

Çalışmaların ara-
lıksız sürdüğü sahilde,
geçen günlerde ince-
leme yapan Akdeniz
Belediye Başkanı M. Mustafa Gültak,
daha önce atıl vaziyette olan alanı Milli
Emlak’tan kiralayıp Akdeniz’e yeniden
kazandırmaktan mutluluk duyduklarını
belirterek; “Bir tarafımız deniz, diğer ta-
rafımız park ve yeşil alan. Başta Karadu-
varlılar olmak üzere Akdenizli
vatandaşlarımızın bir hayalini daha ger-
çeğe dönüştürüyoruz. Parkımızın, Adnan

Menderes Bulvarı’na alternatif bir yer
olacağına da inanıyorum. Tabi sadece
Karaduvarlıların değil, tüm Mersinlile-
rin, çocuklarıyla birlikte gelip dinlenebi-
leceği, eğlenip denizin keyfini
sürebilecekleri, balık avlayıp piknik ya-
pabilecekleri bir yeşil alanı ilçemize ve
vatandaşlarımıza kazandıracağız” diye
konuştu.

Siyasete çok erken yaşlarda başladı.
Milli Selamet Partisi ilk partisiydi.

Partinin kapatılmasından sonra Refah
Partisi ile siyasi hayatına devam etti.

1986 yılında İstanbul 6. Bölgeden
milletvekili adayı olarak seçimlere
girdi. Partisi 6.sırada kaldı, seçilemedi.

1989 yılında yerel seçimlerde, İs-
tanbul Beyoğlu’na belediye başkan

adayı oldu, 2. Sırada kaldı, seçilemedi.

1991 yılı genel seçimlerinde tekrar
İstanbul 6. Bölgeden milletvekili adayı
oldu. Bu kez seçildi ancak tercihli oy
sisteminden dolayı tercih edilmediği
için milletvekilliği 2. Sıradaki adaya
geçti ve gene seçilemedi.

Yılmadı, siyasete ve seçmene küs-
medi, inancını yitirmedi.

1994 yılı yerel seçimlerinde İstan-
bul Büyükşehir belediye başkanı se-
çildi.

2003 yılı Milletvekilliği seçiminde
Siirt’ten milletvekili seçildi.

2007 ve 2011 yıllarında genel se-
çimlerde İstanbul Milletvekili seçildi.

2014,2018 ve 2023 yıllarında Cum-
hurbaşkanı seçildi.

11 yıl Başbakan, 10 yıl Cumhurbaş-
kanı olarak 21 yıldır Türkiye’yi yöneti-
yor. 

Kararlı ve güçlü bir lider.

HHHHH

Siyasete DSP ile girmişti ancak asıl
CHP ile siyasi hayatı başladı.

Başladığı yıl başarıyı yakaladı.
2002 yılında yapılan genel seçim-

lerde İstanbul milletvekili adayı oldu,
seçildi.

2007 yılında yapılan genel seçim-
lerde tekrar İstanbul milletvekili se-
çildi.

2009 yılında yapılan yerel seçim-
lerde İstanbul Büyükşehir belediye
başkanlığına aday oldu, seçilemedi.

2011 yılında tekrar İstanbul Millet-

vekili olarak Meclis’e girdi. 

2015 yılında yapılan iki genel se-
çimde de İzmir’den milletvekili seçildi.

2017 yılında "Adalet Yürüyüşü" baş-
lattı.25 günde 420 kilometre yürüdü.

2018 yılında yapılan genel seçim-
lerde bir kez daha İzmir’den milletve-
kili seçildi.

2023 yılında yapılan Cumhurbaş-
kanlığı seçimini 2.turda kaybetti.

Cesur, dürüst ve sade yaşantısı her-
kes tarafından örnek olarak gösterildi.

HHHHH

Reis, son seçimlerde 27.834.692 ki-

şinin oyunu aldı. % 52.18 oranıyla 1.
Oldu.

Piro, 25.504.552 kişinin oyunu aldı.
% 47.82 oranıyla 2. Oldu.

Reis ve Piro arasındaki yarışta Tür-
kiye seçimini yaptı.

Bundan sonra artık sonucu kabulle-
nip vakit kaybetmeden eksikleri ve
yanlışları düzeltmek uğruna çalışmaya
başlamak gerekir.

Çıkan sonuç önümüzdeki yerel se-
çimler açısından da çok önemli.

Herkes şapkasını önüne koyup iyice
düşünmeli, seçim sonuçlarını iyi analiz
etmeli.

Memleket için önemli olan kişilerin
kazanması değil halkın kazanması ol-
malı.
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R.Kaya
TEPE

Mersin Gazeteciler
Cemiyeti Yönetim

Kurulu Başkanı

2

MERSİN CEMİYET 
Yenişehir Belediye Başkanı Abdullah

Özyiğit, 28 Mayıs’ta yapılan Cumhurbaş-
kanlığı seçimlerinin ardından açıklama
yaptı. Sonuçların hayırlı olmasını dileyen
ve seçim sürecinde azimle çalışan Yenişe-
hir Gönüllüleri’ne teşekkür eden Başkan
Özyiğit, “Siyasi tercihi ne olursa olsun

Yenişehir ailesi daima yan yana dura-
cak, ortak değerler etrafında buluşacak ve
farklılıkları da zenginlik olarak kabul et-
meye devam edecek” dedi.

Yenişehirlilerin gösterdiği demokratik
duyarlılık ve katılım, şehrimizde güçlü bir
demokratik kültürün ve anlayışın varlığını
da gösteriyor” diyen Başkan Özyiğit, bu-
nunda güzel bir geleceğe yönelik umut
verdiğine dikkat çekti.

Başkan Özyiğit, şunları söyledi:
“Seçim sürecinde değişimden yana

kapı, kapı dolaşarak, vatandaşlarımıza ula-
şan, bilgi ve tecrübeleriyle bizlere katkı
sunan Yenişehir Gönüllülerimiz büyük bir
takdiri hak ediyor. Gönüllülerimizin hepsi,
toplumumuzun çeşitli kesimlerinden gele-
rek zengin bir mozaik oluşturdu. Seçim sü-
recinden sonuçların kesinleştiği saate
kadar büyük bir disiplin ve hassasiyetle
çalışmalarını sürdüren

Yenişehir Gönüllülerimiz farklı yete-
nekleri, deneyimleri ve bakış açılarıyla ça-
lışmalarımıza değer kattı ve bizi daha
güçlü bir hale getirdi. Yenişehir Gönüllüle-
rimiz ile sandık güvenliği konusunda iş
birliği yaptığımız Türkiye Gönüllüleri’ne
de ayrıca yürekten teşekkür ediyorum.”

Başkan Özyiğit, “Siyasi tercihi ne olursa olsun
Yenişehir ailesi daima yan yana duracak”

MERSİN CEMİYET 
Mersin’in merkez ilçesi Toroslar Belediye

Başkanı Atsız Afşın Yılmaz, Doruklu, Musalı ve
Soğucak Mahalleleri’nde devam eden yeni
muhtarlık binası yapımı, kilit parke taşı dö-
şeme, asfalt serimi ve meydan düzenleme ça-
lışmalarını inceledi.  İlçe genelinde
vatandaşların kullanımına sunulan projelerin
yanı sıra yapımı süren çalışmalar da Başkan
Yılmaz’ın yakın takibinde.

Toroslar’ın yüksek kesimlerini birim mü-

dürleriyle birlikte ziyaret eden Başkan Yılmaz,
çalışmalarla ilgili teknik ekibinden bilgiler
aldı. Mahalle sakinleri ve esnafla da ilgilenerek
taleplerini dinleyen Başkan Yılmaz’a, hemşeri-
leri de yoğun ilgi gösterdi. “İlçemize güzel pro-
jeler kazandırmak için gece gündüz
çalışıyoruz” diyen Başkan Yılmaz, “Saha gezile-
rimiz sırasında vatandaşlarımızın bizlerle pay-
laştığı talep ve önerilere büyük önem
veriyoruz. Bizleri her zaman güler yüzleri ile
karşıladıkları için teşekkür ediyorum” dedi

Başkan Yılmaz, saha incelemesinde 

KARADUVAR MAHALLESİ SAHİLİ YENİDEN HAYAT BULUYOR
Mahalle sakinlerinin bir hayali

daha gerçeğe dönüşüyor
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VEFAT VE BAŞSAĞLIĞI VEFAT VE BAŞSAĞLIĞI
Ahmet Söyler’in kıymetli eşi 

Ayşe Söyler 
Hakk’ın rahmetine kavuşmuştur. 

Merhumeye Allah’tan rahmet, 
sevenlerine sabırlar dileriz.

MERSİN GAZETECİLER CEMİYETİ MERSİN GAZETECİLER CEMİYETİ

Mersin Gazeteciler Cemiyeti üyemiz gazeteci 

Mehmet Miras’ın kıymetli annesi 

Sebahat Eker
Hakk’ın rahmetine kavuşmuştur. 

Merhumeye Allah’tan rahmet, 

sevenlerine sabırlar dileriz.

MERSİN CEMİYET
Mersin Gazeteciler Cemiyet Başkanı

Rüstem Kaya Tepe, gerçekleşen ziyarette
yaptığı karşılama konuşmasında, Uysal’a
başarı dileğinde bulundu. MGC’nin kuru-
luşu hakkında bilgiler veren Başkan Tepe,
“Cemiyetimiz Mersinimizin tümünü kapsa-
yan gazeteci arkadaşlarımızın, meslektaş-
larımızın bir çatı örgütü konumunda.
Bundan sonraki süreçte de aslında bir nevi
omuz omuza çalışacağız. Çünkü siz Anka-
ra'da bizi temsil edeceksiniz, Mersin'i tem-
sil edeceksiniz. Kentimizin çok sorunu var.
Kronikleşmiş sorunlar var. Sizde bunlara
hakimsiniz. Seçim çalışması süresince bun-
ları dile getirdiniz. Biz bu dönemde bu so-
runların çözülmesi noktasında büyük
başarı elde edeceğimize inanıyoruz.  13
Milletvekilimizden bunu hep talep ediyo-
ruz. Sorunların aşılması gerektiğini, kenti-
mizin önünün açılması gerektiğini ifade
ediyoruz” dedi.

Milliyetçi Hareket Partisi Mersin Millet-

vekili Dr.Levent Uysal, projelerde yerel ba-
sının çok önemli bir konumda olduğunu
vurgulayarak, Mersin'in sorunlarını Mersin
basını ile ortak çalışarak Meclis'e taşıya-
caklarını belirterek, 

“Hepimizin tek odağı Mersin. Bir Mer-
sinli olarak, Mersin'in Milletvekili olarak,
hepinize teşekkür ederim. Burayı en iyi
hale birlikte getireceğimize inanıyorum. İş
dünyasıyla, STK'larla, herkesle birlikte,
özellikle 15 Haziran ile 25 Haziran ara-
sında çalıştaylar yapacağız. Ben 1 Ekim iti-
bariyle aktif olarak mecliste kimlerle, neler
görüşmem gerektiğini, bu 3 ay içerisinde
sizlerden öğreneceğim. Görüşeceğimiz ki-
şilerle de bu sorunların hepsinin çözüme
kavuşmasını sağlayacağız. Mersin'in 13
milletvekili var. Ben isterim ki herkes bu
masada olsun. Sadece devletle, milletle ve
bayrakla problemi olmayanları dahil ede-
lim. Hepimiz Mersin için diyerek, hızlı bir
şekilde yol haritamızı belirleyelim” ifadele-
rinde bulundu.

Uysal’dan MGC’ye ziyaret 
14 Mayıs'ta yapılan seçimlerde Milliyetçi Hareket Partisi'nden Mersin Milletvekili seçilen Dr.Levent Uysal,  Mersin Gazete-
ciler Cemiyeti'ni ziyarette bulundu. Milletvekili Uysal'ı, Mersin Gazeteciler Cemiyet Başkanı Rüstem Kaya Tepe karşıladı.

Kocamaz’ı karşılayan Mersin Ga-
zeteciler Cemiyet Başkanı Rüstem
Kaya Tepe, geride kalan seçimlerin
olgun bir havada geçmesinin öne-
mine işaret etti. Başkan Tepe, “Yeni
görevinizin milletimize, devletimize
hayırlara vesile olmasını diliyoruz.
Kent gazetecileri olarak özellikle yerel
yönetimi bu kadar iyi bilen, tecrübeli
birisinin genel yönetimde de görev al-
ması bizim için çok önemli. Kentimiz
içinde çok önemli olacağına inanıyo-
ruz. Bizler sizin Mersin'deki sesiniz
olurken, sizlerde 13 milletvekiliyle

beraber bizim Ankara'daki sesimiz
olacaksınız. Bu anlamda ben yeni dö-
nemin başarılı geçmesini, milletimize
ve devletimize fayda getirmesini dili-
yorum. Başarılar diliyorum'' dedi.

İyi Parti Mersin Milletvekili Bur-
hanettin Kocamaz ise uzun yıllar
yerel yönetimlerde Mersin'in sorunla-
rını çözmek için büyük gayret ve
çaba gösterdiğini ifade ederek, Mil-
letvekili sıfatıyla yereldeki sorun-
ları, genel yönetimde dile getirmek
için büyük enerji ve mesai harcaya-
cağının altını çizdi.

Kocamaz MGC’yi ziyaret etti
Geçmiş dönemlerde Tarsus ilçe ve Mersin Büyükşehir

belediye Başkanlığı yapan, 14 Mayıs’taki seçimlerde İyi
Parti Mersin Milletvekili seçilen Burhanettin Kocamaz,

Mersin Gazeteciler Cemiyeti’ni ziyaret etti. 

CHP Mersin Milletvekili Mehmet Emin Ekmen ve
beraberindekiler Mersin Gazeteciler Cemiyetini ziya-
ret etti. Ekmen Mersin Gazeteciler Cemiyet Başkanı
Rüstem Kaya Tepe ve basın mensuplarıyla bir araya
gelerek çalışmaları ve projeleri hakkında bilgi verdi.

MGC Başkanı Kaya Tepe ve gazetecilerle görüşen
Milletvekili Mehmet Emin Ekmen, “Mersin'in bilin-
meyen bir derdi ve sorunu yok. Her şey apaçık or-
tada. Hak ettiği ilgiyi görememiş durumda. Bir
Mersinli 20 yıldır ihmal edildik dediğinde, hayır öyle
değildir diyemiyorsunuz. 3 yılda İstanbul Havalimanı
yapıldı ama 13 yılda Çukurova Bölgesel Havalimanı
yapılamamış. Mersin’in her sorunu yakından takip
edip çözümü için çaba göstereceğiz” dedi.

Başkan Tepe, ise Ekmen’e görevinden başarılar
diledi.

Ekmen, MGC’de 
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Mersin’in merkez ilçelerindeki bazı
mahallelerdeki evlerin, mühendislik hiz-
meti alınmadan inşa edildiğini kaydeden
Şehir Plancıları Odası Mersin İl Temsilcisi
Uğur İnce, kent merkezi de dahil olmak

üzere yüzde 20’lik bir alanda çarpık ken-
tleşmenin olduğunu söyledi. 

Mersin İl Temsilciliği olarak, çarpık
kentleşme sorunuyla ilgili çözüm yolları
aradıklarını, 6 Şubat’ta Kahramanmaraş
ve Hatay merkezli meydana gelen dep-
remlerin ardından bu konunun daha çok
gündeme geldiğini belirten Uğur İnce,
“Kentimizde kaçak yapılaşma ya da ruh-
satsız yapılaşma ön plana çıkmakta. Biz
kentte yeniden yenileme ve dönüşmeyi,
buraların daha sağlıklı hale getirilmesi ta-
raftarıyız. Konunun takipçisiyiz ve ona
göre de projeler sunuyoruz. Temsilcilik
olarak, Mersin’de en az 5 ilçede hem mer-
kezi hükümetin, hem de yerel yönetimle-
rin toplu konut üreterek piyasayı
dengelemesini ve insanların konut sahibi
ya da kiracı olabilmeleri için ekonomik
anlamda destek sağlanması gerektiğini
düşünüyoruz” diye konuştu. 

Depremin ardından Mersin’e yoğun
bir göç yaşandığını ve  kente  gelen insan-
ların birçoğunun, bazı ev sahiplerinin
kira fiyatlarını artırması sebebiyle kiralık
ev bulamadığını aktaran İnce, asıl soru-
nun konut yetersizliği olmadığını ifade
ederek, mevcut olan yapıların tekrar kul-
lanıma kazandırılması gerektiğini vurgu-
ladı. 

İnce, Mersin için Deprem Master Pla-
nı’nın acil olarak hazırlanması gerektiğini
de belirterek, “Bu plana uygun kentsel
dönüşüm veya iyileştirme çalışmalarının
yapılması, yeni yerleşim yerlerinin belir-
lenmesi, sürdürülebilir sanayi, lojistik,
enerji, tarım, su kaynakları yönetimi ve
turizm stratejilerinin belirlenmesi gerek-
mekte. Bu sayede çarpık kentleşmenin
engellenebileceği gibi, depreme dayanıklı
ve sağlıklı yapılar kent için fayda sağlaya-
caktır ”diye konuştu. 

Şehir Plancıları Odası Mersin İl Temsilcisi Uğur İnce,
“Yanlış yapılanma ve göç çarpık kentleşmeyi artırıyor”

Şehir Plancıları Odası Mersin İl Temsilcisi Uğur İnce, Mersin’de binaların plansız yapılması ve yanlış
yapılanma sorunlarına çözüm getirilmediği takdirde çarpık kentleşmenin artacağını kaydetti. 

Mersin Ekonomi Platformu
(MEP) Yönetim Kurulu Başkanı
Özcan Demir yaklaşan Cumhurbaş-
kanlığı ve milletvekilliği seçimleri
öncesinde Mersin’in hak ettiği hiz-
metlere ulaşması için beklenen pro-
jelerin hayata geçirilmesi gerektiğini
belirterek, “Mersin’in uzun yıllardır
bitirilmesini beklediği projeler var,
kentimiz için hayata geçirilmesi
büyük önem arz eden vizyon proje-
lerinin ivedilikle tamamlanmasını
bekliyoruz. Unutulmamalıdır ki kal-
kınan bir Mersin, Çukurova’yı kal-
kındırır, kalkınan Çukurova ülkemiz
ekonomisine katkı sunar” dedi.

Mersin’in ülke ekonomisine sağ-
ladığı katkılarda ilk 10’da olduğunu,
aktaran Başkan Demir, “Mersin ülke-
nin gelişmesine kalkınmasına
önemli katkı sunmaktadır. Fakat
Mersin’e yapılması planlanan proje-
lerde sürekli aksilikler çıkmış ve as-
kıya alınmıştır. Bizler uzun
zamandır sorunlarımızın çözülme-
sini bekledik, artık zaman kaybet-
mek istemiyoruz. Ülkemizin önemli
gelirler elde ettiği, stratejik konum-
daki Mersin, yatırımlar ve projeler
ile hakkettiği yerde olmak istiyor”
diye konuştu.

Başkan Demir, Mersin’in tamam-
lanmasını beklediği projelerin ba-
şında, 184 bin hektar tarım alanını
sulayacak olan Pamukluk Barajı
Projesinin su tutmaya başladığı
halde sulama ve içme suyu iletim

hatlarının yapılmadığını, Mersinli
üreticiye can suyu olacak bu proje
için geciken çalışmaların bir an
önce başlaması gerektiğini kaydetti.
Demir, “Mersin – Antalya yolunda
‘25 km kaldı’ deniliyor fakat çalış-
malar tamamlanmadı. Kentin tu-
rizmi ve ulaşımı için önem taşıyan
bu yolun açılmasını bekliyoruz.
Mersin’in en önemli projesi dediği-
miz Mersin Ana Konteyner Limanı,
bu projenin Mersin’den alındığı ko-
nusundaki endişeler giderilmiş
değil. Çukurova Havalimanı’nın
artık hizmete alınmasını ve yapımı
geciken bağlantı yollarının yapılma-
sını talep ediyoruz. 52 kilometrelik
Çeşmeli-Erdemli-Silifke-Taşucu Oto-
yolu Projesi’nin kentin diğer yatı-
rımları gibi gecikmeden yapılmasını
istiyoruz. OSB otoyol bağlantı yolu.
Bağlantı kavşağı bitirildiği halde bir
türlü yol genişletme çalışmaları ya-
pılmadı. Üretimi sağlayan işveren
ve işçilerin kolay ulaşımı, lojistik
için bu yolun zaman kaybedilmeden
yapılması elzemdir. Yapımı tamam-
lanmayan bu projeler bir an önce
Mersinlilere kazandırılmalıdır.” 

Gündeme alınması gereken pro-
jelere de değinen Özcan Demir, Yatı-
rım Teşvik Sisteminde 3. Bölgede
yer alan Mersin’in, mevcut olağan-
üstü koşullar göz önüne alınarak, 5.
Bölgeye alınması gerektiğini ifade
etti. İstihdam sorununu çözecek
OSB ve küçük sanayi sitelerinin alt-
yapılarının tamamlanıp genişletile-
rek olanakların sağlanılması
gerektiğini aktaran Demir, “Mersin
Ekonomi Platformu bileşenleri ve
kentteki üreticilerin mesleki sorun-
ları çözülmelidir. Kentin işsizlik
oranının düşürülmesi için yeni is-
tihdam alanlarının sağlanması için
iş dünyasının ve esnafın önünü aça-
cak adımlar atılmalıdır” dedi.

MEP Yönetim Kurulu Başkanı Özcan Demir,

Mersin için
önemli olan
vizyon projeleri
tamamlanmalı

Ejder Meyvesi Yetiştiricileri
Birlik Başkanı Ahmet Ünal,
Mersin genelinde, yaklaşık 200
dönümlük alandan 100 bin
adet ejder meyvesi üretmeyi
hedeflediklerini belirterek, Ak-
deniz sahilindeki illerde Ejder
meyvesi üretimi yaptıklarını,
meyvenin cinsine göre yurt içi
ve yurt dışı fiyatların 1 ile 10
Euro arasında değişiklik gös-
terdiğini söyledi. 

Ahmet Ünal, dünya da yaşa-
nan iklim değişiklikleri nede-
niyle özellikle Türkiye’de
tropikal meyve üretiminin art-
tığını ifade ederek, “Ejder mey-
vesi ile birlikte avokado, kahve
ve karabiber de dahil diğer
tropikal meyve ve sebzeler Ak-
deniz bölgesinde yetiştiril-
meye başlandı. Diğer meyve
sebzelere oranla, tropikal ürün
yetiştiriciliğinde çiftçilerimiz
daha çok gelir elde etti. İklim

değişikliği ile beraber Akde-
niz’de yetişmesi imkânsız olan
ürünlerin önü açıldı ve ejder
meyvesinin üretimi her geçen
gün artarak devam ediyor”
diye konuştu. Ahmet Ünal,
Dünya genelinde tropikal
ürünlere büyük talep oldu-
ğunu ve Rusya başta olmak
üzere birçok ülkeden, ejder
meyvesi siparişi aldıklarını
da aktararak, “6 yıl önce
üretmeye başladığımız Ejder
Meyvesi, yeni bir meyve ol-
duğu için çok fazla talep var
fakat üretim azlığından ta-
leplere şimdilik cevap vere-
miyoruz” dedi.

Türkiye’de ejder meyvesi
üretiminde Covid-19 dö-
nemi ve 6 Şubat’ta yaşanan
Kahramanmaraş ve Hatay
merkezli depremlerin ardın-
dan üretimde durgunluk ya-
şadıklarını söyleyen Ahmet

Ünal, “Depremler nedeniyle
ekonomik bunalım yaşadık. İş-
lerimiz yavaşlamaya başladı.
Temennimiz önümüzdeki sü-
reçlerde bu eksikliklerimizi gi-
derip ejder meyvesi üretimine
kaldığımız yerden devam et-
mektir. Özellikle Hatay bölge-
sinde Ejder meyvesinin

yetiştiriciliği çok iyi ilerli-
yordu. Fakat depremlerden do-
layı bahçelerimiz de telef oldu.
Ne olacağını şimdilik biz de
kestiremiyoruz. Birçok üretici-
miz memleketini terk etmek
zorunda kaldı. Deprem bölge-
sinde üretimimiz şimdilik
düşüş gösterdi” dedi.

Ejder Meyvesi Yetiştiricileri Birlik Başkanı Ahmet Ünal,

“Mersin’de bu yıl Ejder meyvesi üretiminde hedef 100 bin adet”

Akıllı televizyonların gelişen
ekosistemiyle birlikte, hayatımı-
zın merkezinde yerini sağlam-
laştırdığını aktaran Bilgehan
Üstündağ, “Televizyonlar; yük-
sek çözünürlüklü ekranları,
akıllı uygulamaları ve internet
bağlantıları sayesinde, kullanıcı-
lar artık dijital platformlardaki

film ve dizilerini, oyunlarını ke-
yifle izleyip oynayabilecekleri,
hatta finansal işlemlerini bile
online olarak gerçekleştirebile-
cekleri bir dünya sunmaktadır.
Televizyonların yaygınlaşma-
sıyla birlikte, nesnelerin inter-
neti (IoT) teknolojisi de bu
cihazlarla entegre hale gelerek
hayatımızı daha da kolaylaştır-
maktadır. Örneğin, akıllı televiz-
yonlar ev otomasyon
sistemleriyle entegre edilebilir
ve evdeki diğer akıllı cihazlarla
(örneğin, akıllı termostatlar,
akıllı güvenlik kameraları) ileti-
şim kurabilir. Bu sayede kullanı-
cılar, tek bir cihaz üzerinden
evlerini kontrol edebilirler. Ay-
rıca, IoT teknolojisi sayesinde
televizyonlar, çevrimiçi alışveriş
yaparken kullanıcılara kişisel-
leştirilmiş öneriler sunarak alış-
veriş deneyimini daha verimli
hale getirmektedir” diye ko-
nuştu.

Üstündağ, bu sistemlerin;
veri hırsızlığı, zararlı yazılımlar,
hesap güvenliği ihlali, fiziksel
tehditler, dolandırıcılık gibi
siber tehditlere açık hale gele-
rek siber suçluların yeni odağı
haline geldiğini kaydeden Üs-
tündağ, “Erişim sağladıkları sis-
temleri; ses kontrolü ve web
kamerası ihlalleriyle birlikte,
izinsiz girişlere, güvenlik riskle-
rine, siber saldırılara karşı sa-
vunmasız bırakabilmektedir.
Son yıllarda meydana gelen bir-
çok akıllı televizyonlara yönelik
siber saldırlar bu vakaların ör-
neklerini oluşturmuştur ve bir-
çok veri hırsızlığı ve ev izlemesi
olayları gerçekleşmiştir” ifade-
lerini kullandı. 

“Televizyondaki güvenlik
açıkları giderilmeli”

Televizyonlardaki güvenlik
açıklarının, hassas bilgilerin ele
geçirilmesine veya cihazların
zarar görmesine neden olabile-
ceğine dikkat çeken Üstündağ,
risklerden korunmak için ciddi
önlemler alınması gerektiğini
belirterek televizyonlarda olu-
şabilecek potansiyel riskleri ve
alınabilecek önlemlerini açık-
ladı. Üstündağ Potansiyel siber
risklere değinerek şöyle ko-
nuştu, “Televizyonlar, kullanıcı-
ların izleme alışkanlıkları,
kullanım verileri ve diğer kişisel
bilgileri toplayabilir. Bu veriler,
reklamcılık veya kullanıcı profili
oluşturma gibi amaçlarla kulla-
nılabilir ve kullanıcı gizliliği risk
altında olabilir. Suçlular e-posta
ve ağ bağlantınız üzerinden ki-
şisel ve finansal bilgilerinize
erişim sağlayabilir” dedi. Akıllı
televizyonların siber saldırılara
karşı koruma yöntemlerine de
değinen Üstündağ konuşmasına
şöyle devam etti: “Televizyon

güvenliğini artırmak için, güçlü
bir şifre kullanılarak cihaza eri-
şimi sınırlandırılmalı. Şifre dü-
zenli olarak değiştirmeli ve
başka hesaplarda kullanılan şif-
reler kullanılmaktan kaçınıl-
malı. Bilinmeyen kaynaklardan
uygulama yüklenmemeli, ağ gü-
venliği arttırılmalı. Televizyonu
kullanmadan önce, kullanım
şartları okunmalı ve cihazınızın
izleme veya veri toplama gibi
özellikleri varsa, bu özellikler
kapatılmalı ve antivirüs prog-
ramı kullanılmalı.”

C-Prot CEO'su S. Bilgehan Üstündağ,
“Akıllı televizyonlar siber tehdit altında”
Siber güvenlik yalnızca bilgisayarlar ve telefonlar için değil, internete erişim sağlayan

tüm sistemler için de önemli bir sorun haline gelmeye başladı. Televizyon ekosiste-
minde yaşanan hızlı gelişmelerin bu alanda taleplerin artmasına yol açtığını kaydeden
C-Prot CEO'su S. Bilgehan Üstündağ, artan talep karşısında televizyonların siber güven-
lik risklerinin daha geniş kitlelere yayılacağını belirterek, “Siber suçlular, internet bağ-

lantısı ve yazılımlar üzerinden televizyonları hedef alarak kullanıcıların kişisel
verilerine, finansal bilgilerine ve hatta cihazlarına erişim sağlamaktadır” dedi.

GİŞKAD Yönetim Kurulu Başkanı
Mürvet Beydağı, kadın rol modellerin,
daha çok kadına ilham vermesi için teş-
vik edilmesi ve mentorluk yapması, ka-
dınların ve genç kızların gelişimine
katkı sunacağı inancında olduğunu
ifade ederek, kadınların çalışma haya-
tına katılarak, kadın istihdamının arttı-
rılmasını desteklediklerini belirtti. 

Dezavantajlı bölgelerdeki genç kız-
lara yönelik, ‘Rol modelini bul, hayata
gecikme’ sloganı ile proje başlattıkla-
rına değinen Beydağı, “Üniversite seçi-
minde kararsız kalan ve yanlış tercih

nedeniyle mutsuz olan ya da üniversite
sınavına girmek istemeyen girse de
yanlış tercih nedeniyle umutsuzluğa
düşen genç kızlarımız için; rol modelini
bul, hayata gecikme sloganı ile bir proje
başlatıyoruz. 30 genç kızımızı meslek
seçimlerinde rol modelleri ile buluştu-
racağız. Derneğimizde farklı sektörler-
den birçok iş kadını arkadaşımız var. Bu
da meslek seçimlerinde onlar için avan-
taj olacaktır” diye konuştu.

Derneğin girişimci olmak isteyen
kadınlara gerekli olan bilgi, tecrübe ve
eğitim desteği sağlayacak çalışmalar

yapmak amacıyla kurulduğunu aktaran
Mürvet Beydağı, kadının iş hayatında
aktif rol alması için, iş dünyasının kadı-
nın işgücüne katılmasını destekleyen
politikalar geliştirmesi gerektiğine
inandıklarını ifade ederek, “Kadınları-
mıza ekonomi dünyasında yer alabilme
şansı, var olanların da nitelikli iş gücüne
sahip olabilmeleri için güçlü iletişim ağı,
kendini ifade edebilme yeteneği, dijital
dünyaya uyumlanma gibi becerileri
gerek iş dünyasından gerek akademi ca-
miasından gerekse kendi üyelerimizden
destek alarak sunmaktayız” dedi. 

Girişimci İş Kadınları Derneği
(GİŞKAD), genç kızları meslek
seçimlerinde rol modelleriyle
buluşturmaya hazırlanıyor
Girişimci İş Kadınları Derneği (GİŞKAD) kentte, dezavan-
tajlı bölgelerdeki genç kızlara yönelik ‘Rol modelini bul,
hayata gecikme’ projesiyle genç kızları meslek seçimle-

rinde rol modelleri ile buluşturmaya hazırlanıyor.

Başkan Veyis  Avcı,“Tarsus soya üretiminde
Türkiye’nin yüzde 25’ini karşılıyor. Fakat üre-
tim şu anda azalamaya başladı. Yeterli destek
sağlanmadığı için çiftçiler tahıl üretimini bırak-
mak zorunda kalıyor. Soya üretiminde Tür-
kiye’nin yüzde 25’ini üreten bir Tarsus var,
fakat verilen destek yıllardır aynı. Durum
böyle giderse soya üretiminde düşüş yaşan-
ması kaçınılmaz olacaktır. Soya bizlerin en
fazla ihraç ettiğimiz ürünlerin başında geliyor.
Tarsus’ta üretilen her bir tarım ürünü için des-
teğe ihtiyaç var. Sebze üreticileri şu anda ekim
yapacak alan bulamıyor. 3 ile 4 bin TL olan
tarla kira fiyatları 10 bin TL’ye ulaşmış du-
rumda. Tarla kira fiyatları geçen yıla oranla
yüzde 300 arttı. Geçen sene 1 dönüm tarla 3-4
bin TL arasındaydı. Bu yıl, 8-10 bin TL arasın-
dadır. Girdi maliyetleri yükseldikçe tüketici
daha yüksek fiyata meyve sebze almak zo-
runda kalacak” diye konuştu. 

Narenciyede verimli dönem geçirdiklerine
de değinen Avcı, “Tarsus’ta yaklaşık 100 bin
dekar alanda narenciye üretimi yapmaktayız.
Toplamda 400 bin ton üretim gerçekleşti. Na-
renciyenin cinsine göre 6 ile 11 TL arası fiyat

değişikliği oldu. Portakal da 8 ile 10 TL ara-
sında satıldı.” ifadelerini kullandı.

Avcı, sert çekirdekli meyvelerden nektarin
ve şeftali hasadının devam ettiğini de belirte-
rek, şu anda serada fiyatların 40 kg/TL oldu-
ğunu, açıkta ise dalında 9 ile 14 TL arasında
değiştiğini söyledi. İhracatın Avrupa Birliği ül-
keleri başta olmak üzere, yüzde 80’ini Rus-
ya’ya gerçekleştirdiklerini aktaran Avcı,
“Tarsus’ta Şu anda 70 bin dönümlük alandan
200 bin tona yakın meyve üretilecek. Önümüz-
deki yıl üretimin yüzde 20 artacağını bekliyo-
ruz. Sert çekirdekli meyvelerin 150 bin tonu
mayıs ayı içinde, 50 bin tonu da haziran ayı
içinde hasat edilecek. Bunun yüzde 50’si ihraç,
geri kalan kısmı ise iç piyasada değerlendirile-
cek ” dedi. 

İhracat yolunun açılması gerekiyor
Girdi maaliyetlerinin artması ile çiftçilerin

zorlu günler yaşadığını aktaran Avcı, “Girdi
maaliyetleri yükseldi. Geçen yıla oranla yüzde
130 zam geldi. Yevmiyeler 216 ile 225 TL ara-
sındayken şu anda 334 ile 367 TL arasında
gerçekleşiyor. Böylelikle üreticinin seyreltme
ve budama işçiliğine sadece dekara yaklaşık 3

bin 500 TL ödemektedir. İlaç, sulama ve gübre
maliyetlerini dahil etmiyorum bile. Önümüz-
deki yıl üretimde artış beklediklerini kaydeden
Veyis Avcı, “Bu yıl sert çekirdekli meyvelerde
üretimin geçen seneye oranla yüzde 25 arttı.
Şu anda 1 yaşında olan ağaç 3 ile 5 kilo ara-
sında ürün veriyor, önümüzdeki yıl 25 kiloya
çıkacak. Bu yıl ekilenler ise gelecek yıl 8 ile 10
kilo arasında meyve verecek. Önümüzdeki 2
yıl içinde üretimimiz yaklaşık yüzde 40 arta-
cak. Üreticilerin pazarlamada yaşadıkları sı-
kıntılara da değinen Başkan Avcı, “Üreticiler
olarak Mayer limonda yaşadığımız sorunları
yaşamak istemiyoruz. İhracatın yolunun açıl-
ması desteklenmezse sıkıntı yaşayacağız” şek-
linde konuştu. 

Tarsus Ziraat Odası Başkanı Veyis Avcı, “Desteklerin
enflasyon oranında artmasını talep ediyoruz”

Tarsus Ziraat Odası Başkanı Veyis Avcı, 8 yıl önce başta soya, ayçiçeği, mısır,
pamuk ve zeytin yağına verilen desteklerin bu yıl verilen destekle aynı olduğunu
dile getirerek,” Desteklerin enflasyon oranında artmasını talep ediyoruz” Dedi.



MERSİN CEMİYET
Türkiye 14 Mayıs'ın ardından 28 Ma-

yıs'ta da bir kez daha sandık başına gi-
derek seçimini yaptı. 2023
Cumhurbaşkanlığı seçimlerinin
ikinci turu 28 Mayıs 2023 Pazar
günü gerçekleştirildi. Yüzde
52.18 oranıyla Recep Tayyip Er-
doğan Türkiye'nin, 5 yıl boyunca
görev yapacak cumhurbaşkanı
olarak yeniden seçimdi.

Cumhurbaşkanı Seçimi'nin

28 Mayıs'ta yapılan ikinci turuna, ilk oy-
lamada en çok oy alan iki aday Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdoğan ile CHP

Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu ka-
tıldı. Bu turda geçerli oyların çoğunlu-
ğunu alan Recep Tayyip Erdoğan
yeniden Cumhurbaşkanı seçildi. İkinci
tura, güncellenmiş kütüklerle gidildi,
seçmen kaydı ile ilgili adres değişikliği
yapılamadı, Cumhurbaşkanı Seçimi'nin

ikinci oylamasında da aynı sandık
alanlarında oy kullanıldı.

RESMİ GAZETE’DE 
YAYINLANARAK KESİNLEŞTİ

Resmi Gazete’de yayınlanarak
kesinleşen sonuca göre Recep Tay-
yip Erdoğan 27 milyon 834 bin
589 oy aldı, yüzde 52,18. Kemal
Kılıçdaroğlu toplam 25 milyon
504 bin 724 oy aldı, yüzde 47,82
oy oranına ulaştı. Kesinleşen so-
nuca göre Erdoğan yüzde 52,18 oy
oranıyla cumhurbaşkanı seçildi. 

MERSİN ‘KILIÇDAROĞLU’ DEDİ

Cumhurbaşkanlığı seçimlerinin
ikinci turunda da Mersin’de en çok oy
alan isim Kemal Kılıçdaroğlu oldu. Millet
İttifakı’nın adayı Kemal Kılıçdaroğlu
Mersin’de 704 bin oy alarak yüzde 60,2
oranını bulurken, Cumhur İttifakının
adayı Recep Tayyip Erdoğan 466 bin oy
alarak yüzde 39,8 oranında kaldı. 14 Ma-
yıs’ta yapılan birinci tura göre her iki

aday da Mersin’de oylarını artırmış oldu.
İlk turda Mersin’de 455 bin 448 oy alan
Erdoğan ikinci turda oyunu 10 bin civa-
rında artırırken, ilk turda 693 bin 167 oy
alan Kılıçdaroğlu ikinci turda oyunu 10
bin civarında artırdı. 14 Mayıs’ta yapılan
ilk tur seçimlerinde Mersin’in sandığa
gitme oranı yüzde 89,73 oldu. 28 Mayıs
ikinci tur seçimlerinde ise Mersin’de
sandığa gitme oranı yüzde 86.19’da
kaldı.
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Şener MERMER

Geriye sayarken, yaklaşıyor der-
ken, gün geldi ve demokratik hak-
kını kullanmak ve bir dönem
kendisini yönetecek kadroları seç-
mek için 14 Mayıs'ta yüksek bir katı-
lım oranıyla sandıklara akın etti
halkımız. Ancak ilk turda tercihler
tam bir irade ortaya koyamadığı için
sonuç ikinci tura kaldı. 28 Mayıs'ta
bu kez halk tercihini ortaya koydu
ve bir beş sene daha bizi yönet diye
mevcut iktidarı görevlendirdi. Ülke-
miz için hayırlı uğurlu olsun. Huzur
içinde yaşayacağımız her türlü sıkın-
tıdan uzak bir dönem olmasını te-
menni ediyorum.

Hem ülke olarak, hem de kişisel
olarak kaybedecek zamanımız olma-
dığı hepimizin malûmu. Zaman su
gibi akıp gidiyor. Yapmayı düşünüp,
planlayıp yapamadığımız herşey
zaman kaybı olarak hanemize yazılı-
yor. Şu bir gerçek ki millet olarak,
zamanı heba etmede üzerimize yok.
Ancak kaybedilen zamanın  kendi-
mize de, topluma da dolaylı olarak
ne kadar zarar verdiğini düşüneni-
miz çok az maalesef. En azından za-
manı böylesine müsrifçe
tüketeceğimize, kendi kişisel gelişi-
mimize katkı versek. Okusak, öğren-
sek olmaz mı? Bir toplumun
kalkınmasının yolu da okuyup, öğre-
nip kendini geliştirmekten geçmez
mi?

Zamanın yanında kıymetini bil-
mediğimiz o kadar çok şey var ki
saymakla bitmez. Örneğin sağlığı-
mız, sahip olduğumuz değerler, sev-
diklerimiz ilk akla gelenler.
Arabamızı periyodik kontrole götü-
rürüz de kendimiz için pek çoğumuz
bunu yapmayız. Sevdiklerimizin kıy-
metini sağlığında bilmeyiz ama kay-
bedince ardından göz yaşı dökeriz.
Ya israfçı tarafımıza ne dersiniz?
Dünyanın en fazla israf eden ülkeleri
içinde en başlardayız maalesef. Hele
de Yiyecek israfında üstümüze yok.
Unutmayalım ki hiç bir kaynak sınır-
sız değildir. Sözün özü hiç bir değe-
rimizi israf etme lüksümüz yok.
Bunu bilir buna göre yaşarsak gele-
ceğimiz için en isabetli kararı vermiş
oluruz.    Hepinize sağlık ve huzur
diliyorum.

SEÇİM ZAMAN
VE İSRAF

senermermertrt@gmail.com

MERSİN CEMİYET
Mersin’de yapılan 28’inci Dönem Mil-

letvekili Seçim’inde 13 milletvekilinin
5’ini CHP, 4’ünü AK Parti, 2’sini Yeşil Sol

Parti, birini MHP ve birini de İYİ Parti
kazandı.

Türkiye genelinde olduğu gibi Mer-
sin’de de büyük olgunluk ve sakinlik
içinde tamamlanan 28'inci Dönem Mil-
letvekili Seçimleri yoğun bir katılımla
gerçekleşti. Resmî sonuçlara göre 1 mil-
yon 264 bin 211 seçmenin oy kullandığı
kentte, seçimlere katılım oranı yüzde
89,40 olurken, bu oyların 1 milyon 235
bin 948'i geçerli sayıldı. Geçerli oyların
382 bin 735'ni alarak yüzde 30,97'lik oy
oranı elde eden CHP 5, Hazine ve Maliye
Bakanı Nureddin Nebati'yi birinci sıra-
dan aday gösteren AK Parti, 305 bin 661
oy alarak yüzde 24,73'lük oranla 4,
Yüzde 13,25'lik oranla 163 bin 768 oy
alan Yeşil Sol Parti 2, 148 bin 329 oy
alan MHP, yüzde 12'lik oranla 1, v 147
bin 269 oy alan İYİ Parti’de yüzde
11,91'lik oranla 1 milletvekili çıkardı.

BİZİ TEMSİL EDECEKLER

Yeni dönemde TBMM’de Mersin’i
temsil edecek 13 milletvekilin isimleri
şöyle:

CHP: Ali Mahir Başarır, Gülcan Kış,
Mehmet Emin Ekmen, Talat Dinçer,
Hasan Ufuk Çakır.

AK Parti: Nureddin Nebati, Ali Kıratlı,
Havva Sibel Söylemez, Faruk Dinç.

Yeşil Sol Parti: Ali Bozan ve Perihan
Koca.

MHP: Levent Uysal.
İYİ Parti: Burhanettin Kocamaz. 

KENETLENİN ÇAĞRISI 

Bu arada, tamamlanan seçimlerden
sonra seçilen milletvekillerinin kenet-
lenmesi istendi. Kentin, yıllardır bekle-
yen sorunlarına dikkat çeken
Mersinliler, parlamentoya giden vekille-
rin parti ayırımı yapmaksızın el, ele
gönül gönülle vermesi gerektiğinde bir-
leşti. Bu konuda iktidara mensup AK
Parti Milletvekillerinin öncülük etmesi
gerektiğine işaret eden Mersinliler, siya-
set sahnesinde sağlanacak bir iş birliği-
nin kentteki STV ve ekonomi
çevrelerinin de desteğiyle önemli bir güç
haline gelebileceğinin de altı çizildi.
Mersinliler, sağlanacak iş birliği sonu-
cunda Akdeniz Sahil Yolu, Çeşmeli – Ta-
şucu Otoyolu, Çukurova Havaalanı,
Mersin Konteyner Limanı Projesi, Kar-
boğazı ve Kazanlı-Seyhan Turizm Proje-
leri’nin de ele alınarak tamamlanmasına
yönelik çalışma yapması bekleniyor. 

İşte vekillerimiz: “Mersin için kenetlenin”

Türkiye "Erdoğan" dedi

İz bırakanlar müzesine ziyaretçi akını
Akdeniz Belediyesi’nin kente kazandırdığı “İz Bırakanlar Müzesine”

ziyaretçi akını devam ediyor. Bugüne dek binlerce kişinin hayran-
lıkla gezdiği ve kentin tarihine ve hafızasına yolculuk yapma imkânı

bulduğu müzenin son konukları, Akdeniz Belediyesi Etüt Merkezi
öğrencileri ile kültür sanat evi kursiyeri kadınlar oldu.

Mersin’in uzak ve yakın tarihine
derin bir yolculuk imkânı sunan, şeh-
rin hafızasını yaşatıp geleceğe taşıyan,
kente iz bırakmış isimleri yaşatan Ak-
deniz Belediyesi İz Bırakanlar Müzesi,
farklı yaş ve kesimden ziyaretçilerini
ağırlıyor. Mersin Valiliği’nin destekleri
ile 2 katlı tarihi bir Mersin Evi’nin res-
tore edilmesiyle kente kazandırılan
müzeyi, bugüne dek farklı okullardan
yüzlerce

öğrenci ve öğretmen, şehir merke-
zine yolu düşen ailelerin yanı sıra,
yerli ve yabancı binlerce turist ziyaret
etti. İz Bırakanlar Mü-
zesi’ne dönüştürülen
Tarihi Mersin Evi’ni de
büyük bir hayranlıkla
inceleyen konuklar,
kentin uzak ve yakın ta-
rihinin yanı sıra, kente
iz bırakmış, siyaset,
sanat, spor ve basın ca-
miasından tarihi şahsi-
yetleri görme ve tanıma
fırsatı buldu. Birçok
konuk da müzede sergi-
lenen tablolar önünde
çektikleri fotoğrafla-

rıyla ziyaretlerini unutulmaz kıldı.
Kentin tarihine ve hafızasına seya-

hat imkânı sunan, zaman içinde de ilgi
odağına dönüşerek her kesimden insa-
nın ilgisini çekmeye başlayan Akdeniz
Belediyesi İz Bırakanlar Müzesi’nde,
geçen aylarda Akdeniz Kent Konseyi
Yürütme Kurulu Toplantısı da düzen-
lenmişti. Mersin’in tarihine güzel bir
yolculuk yapmak isteyen tüm vatan-
daşlar; Mesudiye Mahallesi 5105 ile
5122 sokakların kesiştiği bölgede bu-
lunan Akdeniz Belediyesi İz Bırakanlar
Müzesi’ni ziyaret edebilir.

Yaşanılan deprem felaketinin ardın-
dan Başkan Vahap Seçer’in öncülüğünde
tüm imkanları ile depremzede vatandaş-
lar için seferber olan Mersin Büyükşehir
Belediyesi, Adıyaman’da geniş kapsamlı
mini bir kent inşa etti. 670 konteyner-
den oluşan Konteyner Kent’e Adıyamanlı
depremzedelere teslim etmeye başladı.

ALT YAPI EKSİKSİZ 

İçerisinde sahra hastanesinden
kreşe, çocuk oyun alanlarından psiko-
sosyal destek alanına kadar yaşamsal
birçok alanın bulunduğu konteyner
kente gelen depremzedelere anahtarları
Büyükşehir Belediyesi’nin güler yüzlü
personelleri tarafından teslim edildi.
Altyapı ve üstyapı olarak eksiksiz bir do-
nanıma sahip olan konteyner kente
gelen depremzede yurttaşlardan verilen
destekten ötürü tüm Mersin halkı adına
Mersin Büyükşehir Belediye Başkanı
Vahap Seçer ve ekibine teşekkür etti.
Konteyner kentlerin anahtar teslimleri
yapılan aileler, yaşayacak-
ları alanları inceledi. Dep-
remzede vatandaşlar kısa
süre içerisinde kişisel eşya-
larını alıp konteyner kente
yerleşmeye başladılar.

KONTEYNER KENTTE 
HER ŞEY DÜŞÜNÜLDÜ

Her biri 21 metrekare
olmak üzere 670 konteyne-
rin yer aldığı konteyner
kentte, başlıca temel ihti-
yaçların karşılanabileceği
yemekhane, duş ve tuvalet

alanı yer alıyor. Kent, deprem bölgesinin
sağlık alanında önemli ihtiyaçlarından
biri olan hastane eksiğine de, kurulan

sahra hastanesi ile cevap veriyor. 15
adet çamaşırhane, 3 adet basket sahası,
2 adet okuma salonu, 2 adet kreş, 2 adet

çocuk oyun alanı, 1 adet mescit
ve depo alanlarının yer aldığı
konteyner kent, depremden
sonra ortaya çıkan en önemli so-
runlardan biri olan atık sorunu-
nun yaşanmaması adına da 15
adet atık ayrıştırma alanına
sahip. Vatandaşların zaman geçi-
rebilmesi için yürüyüş yolu ve
kamelya alanlarının da yer aldığı
konteyner kentte; market, 40
araçlık açık otopark ve ATM
alanı da bulunuyor.

“BÜYÜKŞEHİR OLARAK 
BURADA ADETA MİNİ BİR

KENT KURDUK”

Mersin Büyükşehir Belediyesi Adıya-
man Konteyner Kent Kamp Sorumlusu
Kubilay Yorulmaz, şu an için 170 kontey-
neri teslim etmek üzere açtıklarını dile
getirerek, “Misafirlerimiz yavaş yavaş
gelmeye başladı. Konteyner kentimizin
içinde başta sahra hastanesi olmak
üzere, gerekli birçok ünite yer almakta-
dır. Büyükşehir Belediyesi olarak bu-
rada, altyapısından üstyapısına kadar
adeta mini bir kent kurduk. Depremze-
delerimizi de yavaş yavaş ağırlamaya
başladık” dedi.

Konteyner kente yerleşen deprem-
zede aileler, Başkan Vahap Seçer’e du-
yarlılığı nedeniyle teşekkür ettiler.

Mersin’den Adıyaman’a uzanan dost eli
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Hasan KÜÇÜK / MERSİN CEMİYET
Yeni Mersin İdman Yurdu, şampi-

yonluk için yenmekten başka çaresi
bulunmadığı Trabzon temsilcisi Yom-
raspor’u Mersin Stadyumu’nda ağır-
ladı. Binlerce taraftar şampiyonluk
maçında tribünleri doldurarak takı-
mını yalnız bırakmazken Hazine ve
Maliye Bakanı Nureddin Nebati, Vali
Ali Hamza Pehlivan, Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Vahap Seçer, Yenişehir
Belediye Başkanı Abdullah Özyiğit,
Akdeniz Belediye Başkanı M. Mustafa
Gültak ve milletvekilleri protokol tri-
bününden maçı izledi. 

Ligde çıktığı 34 maçta 19 galibiyet
11 beraberlik ve 4 mağlubiyetle 68
puan toplayan Mersin, en yakın rakibi
Belediye Derincespor’un 2 puan
önünde ligi bitirdi. Mersin İdman
Yurdu 49 atarken kalesinde 21 gol
gördü ve ligin en az gol yiyen takımı
oldu

TARAFTARLAR COŞTU

Hakemin bitiş düdüğü ile birlikte
karşılaşmayı 5-1 kazanan Mersin
İdman Yurdu sezonu 68 puanla lider
tamamlayarak şampiyon oldu. Maç so-
nunda tribünleri dolduran binlerce ta-
raftar şampiyonluk coşkusunu
doyasıya yaşadı.    

Mersin Erdemli'de 66 ilden 770 spor-
cunun katıldığı Okul Sporları Okçuluk
Türkiye Birinciliği Şampiyonası gerçek-
leştirildi.

Spor Hizmetleri Genel Müdürlüğü
Okul Sporları Daire Başkanlığı himaye-
sinde Erdemli Belediyesinin desteğiyle
düzenlenen ‘Okul Sporları Okçuluk Tür-
kiye Birinciliği, Avrupa’nın en büyük Atış
Poligonu olma özelliği taşıyan Erdemli
Atış Poligonunda yapıldı. Türkiye’nin
dört bir yanından gelen sporcular birin-
cilik hedefi için ter döktü. Türkiye Şampi-
yonası’na, ülke genelinden 66 ilden 770
sporcunun katıldığı yarışma Küçükler,
Yıldızlar ve Gençler kategorilerinde ya-
pıldı. Okçuluk Şampiyonasına ev sahipliği
yaptıkları için gurur duyduklarını ifade

eden Erdemli Belediyesi Spor İşleri Mü-
dürü Kamil Boran, "Dört gündür Erdemli
ilçemizde devam eden Okullar Arası Ok-
çuluk Türkiye Şampiyonası bugün sonuç-
landı. 66 ilden 770 sporcuyu Erdemli
ilçemizde misafir ettik. Erdemli Beledi-
yesi olarak Okçuluk Federasyonu, Okul
Sporları Federasyonu ile beraber güzel
bir şampiyona oldu. Birçok ilimizden bir-
çok öğrenci ve velilerimiz Erdemlimizi zi-
yaret etti. Atış poligonunda gerçekleşen
ve rekabetin üst düzey olduğu yarışlarda
kazanan tüm öğrencilerimizi tebrik edi-
yor başarılarının devamını diliyoruz”
dedi.

Avrupa’nın en büyük Atış Poligo-
nu’nda düzenlenen şampiyona ödül töre-
ninin ardından sona erdi.

Genç okçular yarıştı

Hatayspor'un 2023-2024 sezo-
nunda maçlarını Mersin'de oynayaca-
ğını belirten TFF Başkanı Mehmet
Büyükekşi, "Erdemli'ye en az bir yıl
misafir olacaklar. Biz de sezona yetiş-
tirmek için hep birlikte gereken des-
teği vereceğiz" dedi.

TFF Başkanı Mehmet Büyükekşi
Hatayspor'un gelecek sezon tesis ola-
rak kullanacağı Mersin Erdemli'deki

alanda incelemelerde bulundu. Büyü-
kekşi, beraberindeki Hatayspor Baş-
kan Vekili Aydın Toköz ve Teknik
Direktör Volkan Demirel ile yaptığı
incelemede Erdemli Kaymakamı
Aydın Tetikoğlu ve İlçe Gençlik ve
Spor Müdürü Ferhat Keskin'den te-
sisle ilgili bilgi aldı. Büyükekşi, tesiste
süren Bütün Dallar Ateşli Silahlar
Türkiye Şampiyonası'nda dereceye

girenlere de madalyalarını verdi.
Türkiye Futbol Federasyonu

(TFF) Başkanı Mehmet Büyükekşi Er-
demli Atış Poligonu ve tesislerindeki
inceleme sonunda yaptığı açıklamada
bakanlık tarafından tesisin Hatays-
por'a tahsis edildiğini söyledi.

Başkan Büyükekşi açıklamasında,
"Buraya gelmemizin sebebi biliyorsu-
nuz Hatayspor 6 Şubat depreminden

dolayı maalesef
Süper Lig'den çekil-
mek zorunda kaldı.
Şu anda da tesisleri
yok, yıkılmış du-
rumda. Gençlik ve
Spor Bakanlığımız
burayı Hatayspor'a
kendi tesisleri yapı-
lana kadar tahsis etti.
En büyük eksik, her
şey mükemmel bir
antrenman yapacak
saha yok. Saha yap-
mak için uygun bir
yer, aşağıdaki yerde
şu anda hafriyat ya-
pılıyor, onu inceleyip,
inşallah 2023-2024
sezonunda, maçlarını
da Mersin Stadı'nda
oynayacaklar. Er-
demli'ye en az bir yıl
misafir olacaklar. Biz
de sezona yetiştir-
mek için hep birlikte
gereken desteği ve-
receğiz" ifadelerini
kullandı.

TFF Başkanı Büyükekşi’den
Hatayspor için tesis açıklaması

Silifke Belediyespor Bölgesel Lig’de
şampiyon olarak 3.Lige yükseldi. Play off
maçlarında rakiplerini yenerek adını fi-
nale yazdıran Silifke, Viranşehir ile kar-
şılaştı.

Kırşehir’in Ahi Stadında oynanan Vi-
ranşehir Belediyespor – Silifke Belediyes-
por  maçının normal skoru ve uzatma

skoru 0-0 bitti ve karşılaşma penaltılara
kaldı. Penaltılar sonrası rakibini 12-11
yenen Silifke Belediyespor 3.Lig’e yazdır-
mış oldu. Maçın bitiş düdüğünden yüz-
lerce taraftar takımı şampiyonluğa taşıyan
Teknik Direktör Muzaffer Tozlu ve futbol-
cularla kenetlenerek büyük sevinç yaşadı.

MERSİN CEMİYET 

SİLİFKE BELEDİYESPOR 3.LİG’DE

Şampiyon Mersin İdman Yurdu 
TFF 3. Lig 1. Grup 34 hafta karşılaşmasında Yomraspor’u 5-1 yenen Yeni Mersin İdman

Yurdu 29 haftadır sürdürdüğü liderliği şampiyonlukla taçlandırdı. Yeni MİY, geçen yıl play-
off maçlarında penaltılarla kaçırdığı 2. lig hayaline bu yıl şampiyon olarak ulaştı. 
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